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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till arbetsmarknads- och etableringsminister Ylva Johansson (S)

2017/18:593 Nyanländas integration 

Under sommaren 2015 sa arbetsmarknads- och etableringsminister Ylva 
Johansson att regeringen hade påbörjat arbetet med att förbättra 
etableringspolitiken. Syftet var att uppnå ett effektivt mottagande i hela landet 
där nyanlända skulle komma i arbete eller börja studera inom två år om det inte 
fanns uppenbara hinder för det, såsom sjukdom.

Det är bra att arbetsmarknads- och etableringsministern har mål att sikta mot, 
men när dessa inte är i närheten av att uppnås förefaller den förda politiken vara 
misslyckad. I dag tar det nämligen åtta år innan hälften av de nyanlända 
kommer i någon form av sysselsättning.

Med anledning av det ovanstående vill jag fråga arbetsmarknads- och 
etableringsminister Ylva Johansson följande:

Hur avser ministern att förbättra integrationen av nyanlända i Sverige?

………………………………………

Jessica Polfjärd (M)

Överlämnas enligt uppdrag
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Från Riksdagsförvaltningen
2018-01-18
Besvaras senast
2018-01-31 kl. 12.00


